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Agnieszka Jura - Walczak
Radny Rady Miasta Woclawek

OdpowiadajEc na interpelacjq wniesionq podczas obrad XV sesji Rady Miasta w sprawie

wprowadzenia zastosowania zielonych parkingow w nowych inwestycjach miejskich uprzejmie

informujq, ze zielone parkingi sq bardzo dobrym rozwiqzaniem.

Niestety nie zawsze mozna stosowac takie rozwiqzania. Dotyczy to przede wszystkim drog

publicznych. W tych miejscach nawierzchnia parkingu nie powinna byc slabsza od nawierzchni drogi,

pzy ktorej siq on znajduje, Wynika to z tego, ze po nawierzchni takiej moze pzejechac kazdy pojazd,

kt6ry porusza sig drogqi nawierzchnia takiego parkingu moglaby ulec zniszczeniu.

Parkingi zielone majq zastosowanie przy drogach wewngtrznych na terenach osiedli

mieszkaniowych lub na terenach firm, W tych miejscach gdzie poruszajq siq tylko pojazdy lekkie, ich

wjazd nie spowoduje uszkodzenia nawierzchni. Ni2szy koszt budowy parkingu zielonego wynika z

konstrukcji jego nawierzchni. W tym pzypadku nie stosuje sig podbudowy, gruboSc nawiezchni to

pzewaznie giubosc plyty azurowej, ktorej otwory wypelniane sq humusem i obsiewane trawq, W

przypadku budowy parkingow przez Miasto w miejscach, o ktorych mowa powyzej zostanie

uwzglgdniona Pani sugestia.

Do wiadomo6ci:

Biuro Rady Miasta,

Wydzial Organizacyjno-Prawny
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